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Hemzsegtek az utakon a hóekék és a sószórók, már korán reggel eltakarítottak mindent, nem
várták meg, hogy az autók olvasszák le a havat az útról. Ilyen fekete aszfaltot még nem láttunk
soha Udvarhelyen, mint ma reggel.

  

Az érdekesség kedvéért megkérdeztük a városházát, hány gép és milyen gépek végezték a
hóeltakarítást, hány órakor kezdték és milyen sorrendben járták le az utcákat. A városháza
válaszát alább olvashatják, teljes egészében:

  

"- 6,35 órakor kezdett el havazni, ekkor még szárazak voltak az utcák

  

- Az úttesteken nagyon sok só van (ez eléggé árt a növényzetnek és az útburkolatnak is)

  

- Enyhébb időben a leeső hó a sótól el is olvad, de a jelenlegi - 10 fok alatti hőmérséklet miatt

  

- 7,00-7,15 között kezdett megállni a hó az úttesteken
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- 7,15-kor ment ki a traktor a sószórókkal

  

- először az emelkedőket szórták újra: Függetlenség a Bethlentől a Tábor negyedig; Szentimre
utca, Cserehát (Ezt kollégám is igazolta, aki a Cserehátról jött reggel a hivatalba és takarított
úton tudott lejönni)

  

- 7,35-7,40 körül kezdték szórni a sót további két autóból

  

I. autó- főutak, város ki,- és bejárati szakaszai

  

II. autó- Cserehát, Baróti Sz. Dávid, Szentimre, Függetlenség, Szent János, Bethlen negyed

  

Következtek/ következnek a mellékutcák.

  

- Azt nem szabad figyelmen kívül hagyni, hogy a szétszórt sónak - 7 Celsius fok alatti hidegben
majdnem alig érezhető a hatása

  

Ma eddig 15 tonna sót szórtunk ki. Ennek értéke (eddigi kiszórt mennyiség) 3 900 lej. A
felhasznált üzemanyag értéke 400-450 lej körülire tehető (eddig)

  

A polgármesteri hivatal műszaki igazgatósága időben gondoskodott megfelelő sómennyiségről,
jelenleg is több, mint 75 tonna van készleten és szükség szerint ezt pótolni fogjuk."

  

Eddig a polgármesteri hivataltól kapott beszámoló. Köszönjük! Látható, hogy a helyzet kontroll
alatt van, ez nagyon megnyugtató. Nagy kár, hogy jön a tavasz, és nem tudunk továbbra is
haszonélvezői lenni ennek a kiváló szolgáltatásnak. Családom nevében kijelenthetem, örülünk,
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hogy egész télen tudtuk olvasztani az udvarhelyi havat autónkkal, nagyon sajnáljuk, hogy csak
a város fő útvonalain tudtunk beszállni a közmunkába, a Csereháton nem. De ez is egy élmény
volt. Köszönjük!
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